
A 2006. októberében megválasztott 
nagykátai önkormányzat 9 hónapja 
végzi tevékenységét, amely már kellő 
idő ahhoz, hogy egyfajta beszámolót, 
tájékoztatót tegyünk közzé. Különösen 
indokolja ezt a lépésünket az a tény, 
hogy bizonyos baloldali érdekcsopor-
tok hazug, az igazságot és a tényeket 
mindenben mellőző lejá-
rató kampányt indítottak 
működésünk ellen. Szoká-
sos formájukat megtartva, 
régi módszerüket követve 
természetesen a névtelen-
ség homályában végzik jel-
lemtelen tevékenységüket, 
amely már önmagában is 
hiteltelenné teszi akcióikat.

Nézzük sorban a téma-
köröket és a tényeket:

Az új önkormányzat kész 
helyzetet örökölt elődeitől, 
amely rosszabb volt, mint 
amire bárki is számított. 
Még használható rendezé-
si terv sem állt rendelke-
zésünkre, pedig a korábbi, 
koalíciós önkormányzati 
vezetőség közel (legalábbis 
papíron) 30 millió forintot 
költött tervekre, amelyekből 
az elkészültek is mind kidolgozatlanok, 
koncepciótlanok, befejezetlenek. Nem 
volt a városnak sem rövid, sem közép, 
sem hosszú távú terve. Így munkánkat 
azzal kellett kezdenünk, hogy nekiáll-
tunk a rendezési terv átalakításának, 
amely az újabb költségek mellett több 
hónapos procedúrát jelent. Most ott tar-
tunk, hogy a városnak kibontakozott a 
jövőképe, koncepciója, rendezési terve, 
amely az elkészülést követően minden-
ki számára hozzáférhető lesz.    

Személyi állományunkról elmond-
ható, hogy valamennyi állást meghir-
detés és pályáztatás után töltöttek be 
munkatársaink. Szakítottunk azzal 
a bal-liberális koalíciós gyakorlattal, 

hogy politikai, rokoni vagy baráti ala-
pon töltessünk be tisztségeket. Mi teret 
engedtünk kizárólag a szakmaiságnak, 
a tisztességnek, a hozzáértésnek. Egy 
alapelvünk azért van: azonos kvalifi-
káció esetén saját városunk polgárait 
igyekezzük az adott munkakörre kivá-
lasztani. 

biltelefont szüntettünk meg, amelyeket 
az előző gárda emberei eddig boldogan 
használtak – polgármesterünk nem 
jár sem szolgálati autóval, sem sofőrrel 
– az előző polgármesterrel ellentétben.

Munkatársaink mentalitása kezd 
egészséges színezetet ölteni, persze 

ezen a területen van még 
mit javítani. Próbáljuk 
megszüntetni a bal-libe-
rálisoktól örökölt meg-
rögzött rossz szokásokat: 
örökös sárral dobálózás, 
mások ok nélküli rágal-
mazása, névtelen fel-
jelentgetések, állandó 
„bajkeverés’’, név nélküli 
röplapok terjesztése, a 
bort iszik, de vizet prédi-
kál elve stb.

Racionális döntések 
sora hatja át tevékenysé-
günket:

Megszüntettük azokat 
a státusokat, amelyeket a 
bal-liberális koalíciós ve-
zetőség saját baráti, roko-
ni körének támogatására 
 létesített, de amelyeknek 

gazdasági, racionális indokai nem 
voltak. Miért kellene egy Művelődési 
Központ szervezésére 15 munkahelyet 
fenntartani, mikor 4 fő maximálisan 
elegendő az ott történő munkák el-
végzésére? Mi a jó gazda szemével és 
eszével próbáltuk újjászervezni az ön-
kormányzatnak ill. szerveinek életét, 
amely bizonyos területeken leépítése-
ket eredményezett, a másik oldalon 
viszont rengeteg megtakarítást. A piac-
gazdaság vastörvényeit nem tudtuk, és 
nem is akartuk megkerülni. A meg-
szorításokat az önkormányzat saját 
magán kezdte, hiszen bal-liberális elő-
deitől semmi mást nem örökölt, csak 
közel 1,5 milliárd forint adósságot.  A 
mostani önkormányzat nem engedheti 
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Voltak olyanok, akik elérték a 
nyugdíjas korhatárt, őket nyugdíjba 
küldtük. Voltak olyanok, akik felis-
merve az új munka és teljesítmény 
alapú elbírálást, nem bírták az új 
követelményeket és maguk mondtak 
föl. Nem könyörögtünk nekik. 

Véget vetettünk annak a szintén ko-
alíciós gyakorlatnak is, hogy osztogas-
sunk, fosztogassunk, privilegizáltan 
bizonyos köröket előnyökhöz juttas-
sunk; ezzel szemben megteremtettük 
az egyenlő elbánás elvét. Pár példát 
felhozva: nem biztosítunk senkinek 
ingyenjegyeket sehova – noha ez a régi 
testületnél szokás volt – nem engedjük 
semmilyen területen a felesleges pénz-
pazarlást – több mint 30 ingyenes mo-

Kocsi János polgármester
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meg azt a luxust, hogy újabb hiteleket 
vegyen föl, amelyeket aztán lehetetlen 
visszafizetni. Mi valóban elkezdtünk 
gazdálkodni, spórolni, ésszerűsíteni. 
Ez sokaknak fáj, sokaknak nem tetszik. 
Elődeink persze arra játszanak, hogy 
csődeljárás induljon ellenünk és új vá-
lasztásokat írjanak ki, és nem örülnek 
neki, hogy végre kezdenek rendben 
menni a dolgok.

Valamennyi önkormányzati fenn-
tartású intézménynél problémák so-
rával kellett szembenéznünk. Néhány 
példa: az Idősek otthonának gazdálko-
dása feltűnően sok pénzbe került, ezért 
pénzügyi ellenőrzést beszéltünk meg a 
vezetővel, aki erre azonnal beadta a fel-
mondását. A pénztárkönyv elveszett, 
minden a feje tetején. No comment.  
Vagy a Művelődési Központ működte-
tése: megszüntettük azt a gyakorlatot, 
hogy az adófizetők pénzén a bal-libe-
rális pártok pártközpontjává váljon az 
intézmény ingyen internet/számítógép 
használattal. Most van nyitvatartás, 
szabályozott rendszer stb. Azon már 
mi sem lepődtünk meg, hogy a Műve-
lődési Központ esetében sem volt sem-
milyen adminisztráció, elszámolás, sőt 
a helyzet súlyossága indokolta az igaz-
gató fegyelmivel történő leváltását. Ezt 
az egész képviselőtestület támogatta, 
leszámítva persze a volt két alpolgár-
mestert.  No comment.

A kultúra területéhez kapcsolódó 
másik eset: van egy színdarab, amelyet 
két évig próbáltak, mintegy 50-60 alka-
lommal. A kiadás a kultúrházé, az eb-
ből származó bevétel nem. Hová lett az 
a pénz? A volt két alpolgármester biztos 
tudja, hiszen a kultúra témakör hozzájuk 
tartozott. Mi sajnos nem bukkantunk a 
nyomára. No comment.

Vagy nézzük a gyógyfürdő esetét: 
azt mondják a fejlesztési tárgyalások 
megszakadtak, a befektetők majd má-
sik települést választanak. Ezzel a ki-
jelentéssel van egy nagy problémánk. 
A bal-liberális oldal által megnevezett 
befektetők soha, semmilyen fejlesztést 
nem jelentettek be. Vagy sikerült jól ti-
tokban tartani. Ha létezett egy valóban 
megvalósítható tervdokumentáció, az 
hol van, garanciákkal, pályázati anyag-
gal stb.? Felelős önkormányzatunk 
csak olyan fejlesztéseket tud és fog tá-
mogatni, amelyek dokumentálva van-
nak és amelyeknél nem egyéni érdekek 
érvényesülnek. No comment. 

Mindenkit foglalkoztat a fejlesztések 
és a támogatások kérdése. Minket is. 
A kormányzat 2 éve ígérgeti a pályáza-
ti kiírást, de még mindig nem történt 
semmi. Amíg központilag nincsenek 

kiírások, addig pályázni sem lehet. Eset-
leg lehetne szólni az MSZP/SZDSZ helyi 
képviselőinek, hogy legalább segítsenek 
a gyorsításban. De ha lehet, ne úgy, 
mint a sportcsarnok ügyében. A sport-
csarnokkal kapcsolatos előterjesztést 
ugyanis mindenki megszavazta, csak 
Radics úr és Farsang úr nem. Sőt, vala-
kik feljelentettek bennünket a Közigaz-
gatási Hivatalnál. Néhány nappal előtte 
pedig a Közbeszerzési Hivatalnál, hogy 
a sportcsarnok ne épüljön meg. Hát 
ilyen a bal-liberális körök támogatása!

Egyébként az elmúlt 16 év sem 
büszkélkedett fejlesztésekben, hiszen 
mi is valósult meg ennyi idő alatt?  A  
Könyvtárat és a Művelődésügyi Köz-
pontot építettétek át. No comment. 
(a piac már a FIdEsz támogatásával 
épült.)

16 év alatt alig építettetek utat, de 9 
hónap eltelte után tőlünk a régi gárda 
ezt már számon kéri. A csatorna építés 
is hagy kívánnivalót a maga 45%-os tá-
mogatási arányával és 55% önrészével. 
Ez Európában szinte példanélkülien 
rossz arány. 

A vízi-közmű működtetése – a két 
volt alpolgármester úr által kitalált 
formában – annyira szégyenteljes volt 
mindenféle adminisztráció nélkül, 
dokumentációk hiányában, sok mil-
lió forinttal való visszaélés lehetőségét 
megteremtve ezáltal, hogy a hatósági 
vizsgálatok jelenleg is tartanak és be-
fejeződésük után tájékoztatni kívánjuk 
Nagykáta város lakóit az ügyről.

A Tüzelő és a Petőfi út újraaszfal-
tozására vonatkozó, az előző testület 
által megnyert támogatással is csak a 
baj jutott nekünk. Miért is? Szocialis-
ta módra persze ez az ügy is amolyan 
csalinak bizonyult. Amire a polgárok 
gyorsan ráharapnak. Csak éppen je-
lenleg megvalósíthatatlan. A pályázat-
ban le van írva járdaszegéllyel együtt 
6 cm melegaszfalt építése, csakhogy 
a beadott anyagból a szegélykő kal-
kulálása kimaradt. Ez a tétel viszont  
+ 6.000.000,- Ft többletköltséget jelen-
tene, amelyre nincs fedezet. A pályá-
zatban pedig benne van, hogy a kiírás 
minden pontját teljesíteni kell, ellenke-
ző esetben vissza kell fizetni a támo-
gatást. Vagyis az előző testület megint 
hazudott. Becsapta a polgárokat, egy-
szerűen „elfelejtették’’ feltüntetni ezt a 
tételt. Az ugyanis lehetetlen, hogy nem 
vették észre a pályázati anyag ezirányú 
hiányosságát, amely nélkül viszont fa-
batkát sem ér a terv, hiszen szegélykő 
nélkül nem lehet utat építeni. 

Persze sok példa van még a bal-li-
berális önkormányzat feledékenysé-

gére. Elfelejtették az illetékesek a sok 
munkában azt is, hogy a régi szenny-
víztisztítót meg kellene szüntetni az 
új beindítása után és egy átfordító ak-
nát kellett volna beépíteni egy átemelő 
szivattyúval a Vörösmarty út sarkától 
a 11. számig. (Micsoda pénzpocsékolás 
ma két szennyvíztisztítót működtet-
ni, pedig az előző testület a következő 
ütemben sem szerepeltette a szükséges 
változtatásokat, amelynek ebből eredő 
plusz költsége 50 millió forint. Ez az iga-
zi szakértelem!)

Összegezve azt mondhatjuk tevé-
kenységünkről, hogy minden területen 
ésszerűsítünk, átalakítunk, tervezünk, 
mert Nagykáta fényes jövője a cél a 
szürke jelen helyett. A pályázati lehe-
tőségekre azonnal lecsapunk, ha végre 
kiírják őket. Addig is örömmel jelent-
jük be, hogy az útfejlesztési terveink-
kel elkészültünk, jogerős engedélyeink 
vannak, amelyek megvalósításra vár-
nak. Merthogy az előző önkormányzat 
egy darab tervet sem hagyott hátra, 
így ezeket is nekünk kellett az elmúlt 
hónapokban elkészíttetnünk. Az már 
más kérdés, hogy a bal-liberális oldal 
az ígéret mezejére lépve tervek és pénz 
hiányában hogyan akart biztosítani 
azonnali útfejlesztéseket és sok egye-
bet? A válasz egyszerű: hazugsággal. 
Mi velük ellentétben nem tettünk be-
tarthatatlan ígérgetéseket, hanem kije-
lentettük, hogy csak az önkormányzati 
kassza pontos megismerése után, a té-
nyek és adatok birtokában fogunk fele-
lősen nekilátni a fejlesztéseknek. Ezt az 
ígéretünket be is tartjuk.

Tisztelt bal-liberális oldal!  Legye-
nek olyan kedvesek és vegyék elő vá-
lasztási anyagunkat és abból idézges-
senek! Persze ezt nem merik, hiszen 
mi Önökkel ellentétben nem ígértünk 
semmit, amely betarthatatlan és nem 
fogunk a későbbiekben sem. A racio-
nalitás talaján maradva végezzük dol-
gunkat és kérjük Nagykáta polgárait, 
támogassanak bennünket továbbra is, 
ha józan, a legkisebb költségvetéssel, 
de a leghatékonyabb működéssel üze-
melő önkormányzatot szeretnének. És 
figyeljenek oda, hogy mit hisznek el, 
hiszen a bal-liberális oldal újrakezdte 
választási kampányát, hazugságárada-
tát, mocskolódását. Persze mindezt bá-
tor pártpolgárokhoz híven névtelenül 
teszik.

 Mi továbbra is Önökért, Nagykáta 
polgáraiért fogunk eskünk szerint dol-
gozni, tájékoztatjuk Önöket mindenről 
és beszámolunk eredményeinkről.

Kocsi János  
polgármester

folyt. az 1. oldalról
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Tisztelt Nagykátai Lakosok!
Örömmel tájékoztatjuk Önöket, 

hogy 2007. június 28-án megtörtént a 
Nagykáta szennyvízberuházás I. üte-
mének műszaki átadása, a próbaüzem 
befejeződött. 

Az eddigi üzemelés költsége a ki-
vitelező Hídépítő Zrt. költsége volt, 
ezért az önkormányzat nem állapított 
meg szennyvízdíjat a próbaüzem ide-
jére. 

Az üzemeltetés átvételével azonban 
az összes költség az üzemeltető Káta-
Hidro Kft-t terheli, vagyis közvetetten 
az önkormányzatot, így szükségessé 
vált a csatornadíj rendezése.

A Képviselő-testület 2007. au-
gusztus 1-jétől – figyelembe véve a 
tényleges üzemeltetési költségeket –  
250 Ft/m3-ben állapította meg a la-
kossági szennyvízdíjat. Az önkor-
mányzati intézmények szennyvízdí-
ja 260 Ft/m3, míg az egyéb közületi 
szennyvízdíjak 360 Ft/m3 lesz. A díjak 
az ÁFA-t nem tartalmazzák. Az új dí-
jak nemcsak az újonnan csatornázott 
területen érvényesek, hanem a koráb-
ban csatornázott területeken is, hiszen 
az üzemeltetési költségeket csak komp-
lexen lehet értelmezni. 

A Káta-Hidro Kft. munkatársai jú-
lius utolsó és augusztus első napjaiban 
elvégzik a vízóraolvasást, hogy minél 
pontosabb adatokkal indulhasson a 
díjfizetés.

Lakossági kezdeményezésre az üze-
meltető vállalta, hogy havonta végzi a 
díjbeszedést és négyhavonta olvassa le 
a vízórát. (a fizetés módja tekintetében 
a fogyasztó és az üzemeltető külön meg-
állapodásban eltérhet.)

A csatornával ellátatlan területen 
a vízóra leolvasás és a vízdíj beszedés 
változatlan formában történik.

Az újonnan csatornázott területen a 
2250 ingatlanból már közel 1800 ingat-
lan rácsatlakozott a rendszerre. Azok, 
akik ezután fognak rákötni, jelentkezze-
nek a Káta-Hidro Kft-nél a szükséges tá-
jékoztató és űrlapok átvétele érdekében.

Akik még nem csatlakoztak a rend-
szerre az I. ütemmel érintett terüle-
ten, bár műszakilag lehetőségük lenne 
rá, talajterhelési díjat kötelesek fizetni 
a 2007. június 28-tól számított 90. nap-
tól.

Nagykátai szeNNyvízberuházás
A Képviselő-testület eleget téve törvé-

nyi kötelezettségének a július 17-ei ülé-
sén fogadta el rendeletét a talajterhelési 
díjról és a környezetvédelmi alap létre-
hozásáról. A díj nagysága 180 Ft/m3 a 
vízfogyasztás alapján, melyet az önkor-
mányzati adóhatóság szed be. A rende-
let értelmében 2007-ben a megállapított 
talajterhelési díj 75 %-át, 2008-ban 90 
%-át és 2009-től a 100 %-át  kell fizetni.

Nagykátai szennyvízberuházás 2. ütem
Mint mindenki előtt ismeretes már elkészült a nagykátai szennyvízberu-

házás első üteme, mely megközelítőleg a település lakosságának felét érinti. 
Könnyebbé téve a mindennapi teendőket, komfortosabbá az ingatlanokat 
és nem utolsó sorban óvja a környezetünket. Ünnepélyes átadására augusz-
tus végén, szeptember elején kerül majd sor, melyen reményeink szerint a 
környezetvédelmi tárca is magas szinten képviselteti magát.

Ehhez kapcsolódó hír, hogy végső fázisához érkezett a nagykátai 2. ütem 
beruházásának előkészítése. A második ütem része a térség 20 települését 
érintő nagy környezetvédelmi beruházásnak, melyet Uniós forrásból, a Ko-
héziós Alap támogatásának segítségével kívánnak a települések megvalósí-
tani. Ennek a nagy beruházásnak az összértéke több mint 30 milliárd forint, 
melynek jelentős részét az Unió adja. 

A tanulmányok jelentés része elkészült, a beruházás műszaki tartalmát 
a magyar hatóságok elfogadták. Az Uniós szakértők előzetesen bírálták el a 
projektet és azt jól előkészítettnek, Uniós befogadásra alkalmasnak tartják.

A közgazdászok az utolsó számításokat végzik a támogatások tekinte-
tében. Még nem alakult ki a végleges Uniós és hazai támogatási arány. A 
települések és a lakosság által biztosítandó önerő ennek függvényében 10 
és 25 % között lesz. A beruházást előkészítő Tápiómenti Területfejlesztési 
Társulás részéről arra törekszünk, hogy a lakosságnak ne jelentsen elvisel-
hetetlen terhet. Az előzetes számítások szerint mind az egyszeri hozzájáru-
lás, mind a további költségek (szennyvízdíj) hasonlóan alakulnak az első 
ütemhez képest. Amennyiben kialakulnak a végleges költségek és azokat 
elfogadhatónak tartják hazai és Uniós szinten megkezdődhet a víziközmű 
társulatok felállítása mind a nagykátai második ütemre, mind a többi tele-
pülésre vonatkozóan.

Az Unió számára nagyon fontos szempont a megfizethetőség. Ennek so-
rán vizsgálni fogják az ingatlan tulajdonosok által fizetendő egyszeri hoz-
zájárulási összeget, valamint a köbméterenkénti szennyvízdíjat, melyet a 
lakosságnak fizetni kell. Ez nem haladhatja meg a lakosság teljesítő képes-
ségét.

A pályázat Uniós benyújtására még ez évben sor kerül, így a kivitelezési 
munkálatok 2008. első felében elindulhatnak. Nagykátán sor kerül az új 
szennyvíztisztító telep kapacitásának bővítésére, illetve a település másik 
felének csatornázására is. Megépítésre kerül egy komposztáló telep, ahol a 
20 település szennyvíziszapjának kezelése fog megvalósulni. A kész kom-
posztot pedig mezőgazdasági talajjavításra, illetve a szemétlerakók rekulti-
vációjára lehet felhasználni. A beruházás befejezése 2011-ben várható.

Kovács Norbert
Projektmenedzser

tápiómenti területfejlesztési társulás

A bevallásokat meg fogja kapni 
minden ingatlantulajdonos, amelye-
ket a 2007. évre vonatkozó adatokkal 
kell kitölteni és 2008. március 31-ig 
visszajuttatni az adócsoporthoz. Ter-
mészetesen díjfizetés csak azokat az 
ingatlantulajdonosokat terheli, akik 
nem kötöttek rá a csatornahálózatra.

Nagykáta Város  
Önkormányzata
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Júliusban érdekes cikket lehetett ol-
vasni a Local infoban, amely a polgár-
mesterek és a döntéshozók független 
havi lapja. A cikk témája a fejlesztéspo-
litika, ezen belül is főleg a támogatások 
elosztásának módszere. Mivel az el-
következő években várhatóan nagyon 
sok pénz fog érkezni az Unióból és erre 
a sok pénzre rendkívül nagy igény is 
mutatkozik, egyáltalán nem mindegy, 
hogy kik ülnek az egyes döntéshozói 
szinteken. A cikk  név nélkül idéz egy 
ellenzéki képviselőt, aki szerint a kor-
mánypárti klientúra kiépítése folyik, 
ráadásul uniós források felhasználásá-
ra. A cikk azt firtatja, hogy pártkato-
nákat ültet -e be a jelenlegi kormány-
zat azokra a helyekre, amelyek el fogják 
osztani az unióból érkező ezermilliár-
dokat? Hogy ez a feltevés mennyire jo-
gos, azt sajnos mi is alá tudjuk támasz-
tani egy konkrét példával.

A kormányzat a meglévő kistérségi 
szervezetek mellé egy vadonatúj for-
mációt hozott létre az év folyamán. A 
nevük: helyi vidékfejlesztési irodák. Fő 
feladatuk az uniós pénzekhez fűződő 
pályázatok előkészítése, a potenciális 
támogatottak felkészítése, a benyújtott 
pályázatok elsőszűrős bírálata. Ebből is 
látszik, hogy ezek az irodák bizony ha-
talmas felelősséggel lesznek felruházva. 
A nagykátai kistérségből a határidőn 
belül 3 pályázat érkezett. Az első szűrő 
után fennmaradt kettő pályázó. 

Az egyik pályázat a kistérségi társu-
lásé volt. Támogatta a térségben műkö-
dő szinte valamennyi létező gazdasági 
tömörülés. A nagykátai polgármesteri 
hivatal egy vadonatúj, teljesen korsze-
rű irodát ajánlott fel telefonnal, Inter-
net eléréssel a piactér mellett, ahová 
hetente kétszer érkeznek a környező 
falvakból piacra az emberek, de egyéb-
ként is a kistérség központi helyének a 
közepén van az iroda. Az irodavezető 
személyére egy kertészmérnököt jelöl-
tek, Tomanovics Lászlót, aki korábban 
részt vett a megyei SAPARD program 
elkészítésében, az az azóta leépített 
pest megyei  falugazdász hálózat felál-
lításában, két termelői értékesítő szer-
vezet (TÉSZ) létrehozásában,  jelenleg 
pedig egy 7 milliárd forintos összkölt-
ségű uniós projekt megvalósításában 
vannak feladatai.

A kistérség pályázatával párhuzamo-
san a Tápió-vidékért Egyesület is beadta 

a saját pályázatát. Gondolom, minden-
ki tudja, kiről van szó. Vagy mégsem? 
Mert nekem sejtelmem sem volt arról, 
kik lehetnek. Megkérdeztem a tudako-
zót, ilyen név alatt telefonszám sem lé-
tezik. Tájékozódni próbáltam az egye-
sület felől, a tájékozódásom alapján úgy 
tűnik,  hogy egy tápiógyörgyei magán-
ház melléképületében működnek. Iro-
davezetői pozícióra egy hölgyet jelöltek, 
akinek informatikai végzettsége van. 
Tápiógyörgye egyébként is a kistérség 
összes többi települése számára a lehető 
legtávolabbi ponton helyezkedik el, már 
csak emiatt sem játszhatott semmilyen 
központi szerepet a térség életében.

A két pályázó között egyébként is 
fajsúlybeli különbség van a társulás ja-
vára, ez mindenki számára nyilvánvaló. 
És jött a meghökkentő döntés: az FVM 
bírálóbizottsága a sokkal kevésbé felké-
szült pályázót találta alkalmasnak!

A döntésnek nem csupán az a követ-
kezménye, hogy a térségi központ he-
lyett a legfélreesőbb település mások ál-
tal teljesen ismeretlen egyesülete  kapta 
ezt a fontos megbízatást. Itt sajnos a 
szakmai feltételek alapvető különbsé-
ge miatt a döntés mögül kikandikál a 
kormánypárt azon elhatározása, amit 
Lampert miniszterasszony  szájából 
hallhatott a vesztes önkormányzati vá-
lasztás után az MSZP tagsága és amely 
valahogy úgy hangzott: nincs elveszve 
semmi, a pénzt akkor is mi (mármint 
az MSZP) fogjuk elosztani.

A pályázatok írása, elbírálása még 
el sem kezdődött igazán, de már mást 
sem hallani, csak azt, hogy kell-e majd, 
és ha igen, akkor kinek a zsebébe kell 
a sikerdíjat fizetni? És mennyit? Tehát 
nem a pályázatíró munkadíját, ami 
magában is eléggé horribilis összeg, 
hanem az esetleges megnyert pályázat-
ból bizony le kell rakni egy részt annak 
a politikusnak, aki „közbenjárt” a bírá-
latnál. Ez tény, amit le lehet tagadni, de 
attól még így van. És ez teljes mérték-
ben a kormánypártok felelőssége. Va-
jon ezt akarta a két kormánypárt? És 
vajon ezt akarták a Tápiómentén élők? 
Ezt akarták a nagykátaiak? És vajon 
akarhatja-e az Európai Unió, hogy a 
pályázatok által fejlesztésre biztosított 
pénz tekintélyes része a kormánypárti  
politikusokhoz vándoroljon? 

Németh László
a település fejlesztési bizottság elnöke 

változás a vizit-
díj szabályokban

Legutóbb júliustól változtak a 
szabályok, akkor mentességet kap-
tak a díjfizetés alól a honvédség, 
a hivatásos katasztrófavédelmi és 
rendvédelmi szervek, valamint az 
országos mentőszolgálat alá tarto-
zó szervezetek dolgozói a szolgálat-
tal összefüggő sérülés és betegség 
esetén. Szintén nem kell fizetniük 
a legalább harmincszoros véradók-
nak a tüdőszűrésre érkezőknek és 
azoknak a 18 év felettieknek, akik 
nappali alap és középfokú oktatás-
ban vesznek részt és az ellátást az 
iskola- és ifjúság egészségügy kere-
tében veszik igénybe. A 18 évnél fi-
atalabbaknak alap esetben tovább-
ra sem kell fizetniük. Mentességet 
kapott továbbá az orvos szakértői 
vizsgálat és a szakvéleményezés, ha 
az társadalombiztosítási vagy szo-
ciális juttatás, illetve pénzbeli vagy 
baleseti ellátás megállapításához 
kell. Változás az is, hogy a tartós be-
tegségben szenvedők már nemcsak 
a vizitdíj, hanem a kórházi napidíj 
fizetése alól is mentességet kaptak. 
Július elejétől drágul a betegúttól 
való eltérés díja, 600 Ft helyett 
1000 Ft-ot kell fizetni, ha valaki 
beutaló köteles járó beteg ellátást 
beutaló nélkül, vagy nem a beuta-
lón szereplő helyen vesz igénybe. 
Amennyiben eltérnek a betegúttól 
a tartós orvosi kezelésben része-
sülők, a véradók, hajléktalanok és 
a rendvédelmi szervek dolgozói is 
emelt összegű vizitdíjat fizetnek. 
Nem változott annak a díja, ha va-
laki a háziorvosi ellátását saját kez-
deményezésére nem a rendelőben, 
hanem más külső helyszínen veszi 
igénybe. Ezért továbbra is 600 Ft-ot 
kell fizetni. Szintén 600 Ft maradt 
a tarifa, ha nem a választott házior-
vosnál nem sürgős ellátást veszünk 
igénybe. Változatlanul 1000 Ft-ot 
kérnek attól, aki indokolatlanul 
vesz igénybe ügyeleti ellátást. 

Dr. Saliba Gebrail
főorvos

helyi vidékfejlesztési iroda  
megnyitására
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Magasabb tankönyvárak, kevesebb kedvezmény, búj-
tatott többlet költségek és bizonytalanság: ezek az őszi 
tanévkezdés jellemzői. A megszorítások olyan mértékű 
terheket rónak a családokra, hogy azok sem tudnak kön-
nyen boldogulni, akik mindent megtesznek gyermekeik 
iskoláztatásáért. A senki sem várhatja úgy a szeptembert, 
hogy az ne terhelje meg a családi kasszát. A tanévkezdés 
növekvő költségei a nagycsaládosok pénztárcáját terhe-
lik leginkább. Már tavaly csökkentették a támogatásokat, 
amikor mindent bevontak a havi családi pótlék összegébe, 
amivel a családok rosszabbul jártak, mert így megszűnt az 
adókedvezmény és az augusztusi dupla családi pótlék, ami 
eddig segítette az iskolakezdést. Bújtatott többlet költség 
például, hogy lassan nem felvételizhet a felsőoktatásba az, 
akinek nincs nyelvvizsgája: ennek költsége meghaladja a 
17.000.-Ft-ot. 

A tanévkezdésnél még azok a szülők sem lélegezhetnek 
fel, akik a munkáltatójuktól utalványt kapnak segítség-
képpen, mivel ezt a legtöbb iskola nem fogadja el. Az őszi 
iskolai körképhez az is hozzátartozik, hogy az előttünk 
álló tanév lesz az első olyan, amikor a gyerekeiket egye-
dül nevelő szülőknek ilyen jogcímen nem jár ingyen tan-
könyv. Azért pedig az adott iskola igazgatója felel, hogy 
többek között a 3 vagy több gyermekes családban élő, vagy 
rendszeres gyermekvédelmi támogatásban részesülő tanu-
lóknak, illetve szüleiknek ne kelljen fizetni a tankönyve-
kért. Egy kétgyermekes családban a tanévkezdés költsége 
meghaladja az 50.000-60.000 Ft-ot, ami függ ugyan az is-
kolától, a pedagógustól, de a kiegészítő eszközök (festék, 

nyelvkönyvek, torna felszerelés, stb.) még inkább megnö-
velik a költségeket.

Azok a gyerekek látják kárát ennek a zűrzavaros helyzet-
nek, akiknek a legnagyobb szükségük lenne jó minőségű 
iskolai oktatásra.

Mindezek ellenére Nagykáta Város Önkormányzat mindent 
megtesz annak érdekében, hogy tanévkezdéskor ezen problé-
mákból a lehető legkevesebbet érezzenek a szülők és a diákok.

az alábbiakban a néhány fontos információ közlünk 
ehhez kapcsolódóan:
– A Mátray Gábor Általános Iskola tanévnyitó ünnep-

sége 2007. szeptember 3-án 8 órakor lesz a Vásártéri 
iskola udvarán.

 A tankönyvosztás: 2007. augusztus 30-án és 31-én , 9-12 
óráig, illetve 14-16 óráig.

 Kérjük a szülőket, hogy a tankönyvvásárláshoz a szük-
séges igazolásokat hozzák magukkal.

– Az Ipari Szakközépiskola és Szakiskola tanévnyitó 
ünnepsége 2007. augusztus 31-én 830 órakor lesz.

– A Váci Mihály Általános Iskola tanévnyitó ünnepsége 
2007. szeptember 3-án 8 órakor lesz.

 Tankönyvárusítás: 2007. augusztus 29-31.

 dr. Pap Terézia
alpolgármester

tiltakozás iNgatlaNadó ügybeN
Az országos önkormányzati szövetségek – 2007. július 2-ai ülésükön kialakított közös állásfoglalásukban – elfogad-

hatatlannak tartják, hogy a közigazgatási reformot és az adóreformot megelőzően az ingatlanadó bevezetéséhez szüksé-
ges személyi, szervezeti, pénzügyi feltételek tisztázása nélkül, a végrehajthatóság vizsgálata nélkül, az önkormányzatok 
véleményének kikérése mellőzésével szándékozik a Kormányzat megváltoztatni a települések gazdálkodását alapvetően 
befolyásoló pénzügyi forrásokat.

A lakosság életvitelét jelentősen befolyásoló – helyi adóként kezelendő – ingatlanadót az önkormányzatok nélkül 
nem lehet működtetni.

Az országos önkormányzati szövetségek határozottan igénylik, hogy a törvény-előkészítés folyamatában részt ve-
hessenek, ennek keretében a központi és a helyi adórendszer átfogó felülvizsgálatát és összehangolt korrekcióját tartják 
szükségesnek.

A tiltakozásra Bajnai Gordon Önkormányzati és Területfejlesztési Miniszter 2007. július 12-én kelt válaszleve-
lében a következőket írta a TÖOSZ (Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége) elnökének:

„a Magyar Köztársaság Kormánya rendkívül fontosnak tartja, hogy kikérje az önkormányzatok véleményét az őket 
jelentősen befolyásoló kérdések tekintetében, így az ingatlanadó bevezetésével kapcsolatban is.

tájékoztatom Elnök urat, hogy a Kormány – Önkormányzatok Egyeztető Fóruma második féléves munkája során kí-
vánjuk napirendre tűzni a törvény- előkészítéssel kapcsolatos egyeztetéseket. Ennek keretében feltétlenül számítunk az 
önkormányzati érdekszövetségek érdemi munkájára, szakmai véleményére.”

A TÖOSZ elnöksége által helyi adók ügyében létrehozott szakértői bizottság felkészülten várja a kormányzat válto-
zatási elképzeléseit az értékalapú ingatlanadó tekintetében éppúgy, mint az iparűzési adó vonatkozásában.

TÖOSZ hírlevél

a kiszámíthatatlan változások miatt a szülők  
nem tudnak előre tervezni
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Hamarosan beindul a regionális 
hulladékgazdálkodási rendszer, amely 
felváltja az eddigi szemétlerakást. Az új 
rendszer lényege, hogy az eddigi kör-
nyezetszennyező és pazarló szemétle-
rakást egy biztonságos, az Unió elvá-
rásainak is megfelelő hulladékkezelés 
váltsa fel.

Az egyik lényeges elem a szeletív hul-
ladékgyűjtő edények megjelenése a vá-
rosban. Bizonyára mindenki látta már 
ezeket a színes 1100 literes konténere-
ket, amelyek csoportokban, úgyneve-
zett hulladékgyűjtő szigeteket alkotva 
20 helyen lettek kihelyezve városszerte. 
Ezekben helyezhetőek el a hulladékká 
váló, de még alapanyagként felhasznál-
ható különböző csomagolóanyagok. 
Négyféle hulladék elhelyezésére van 
itt lehetőség. A feliratok alapján szét-
válogatva ide helyezheti el a lakosság a 
feleslegessé vált papírt, pl. a kiolvasott 
újságot, a csomagolóanyagokat. Másik 
edénybe rakható a műanyag, elsősor-
ban a kiürült üdítős és ásványvizes pa-
lackot. További edény áll rendelkezésre 
az üveghulladék gyűjtésére. Ide nem 
dobható be síküveg, mint pl. a törött 
ablak vagy a tükör. Ebbe a konténerbe 
öblös üveg rakható, azaz az italos üveg 
és a konzerves üveg. Végül találunk a 
hulladékgyűjtő szigeten fém gyűjtésé-
re alkalmas edényt is, ide elsősorban 
a fém italosdobozok tehetőek. Fontos 
tudnivaló, hogy a nagyon szennyezett 
anyagok nem rakhatók ezekbe az edé-
nyekbe, azokat inkább a vegyes hulla-
dékba kell otthon dobni.

Mire jó a szelektív gyűjtés? Számos 
előnye van. Az itt elhelyezett hulladék 
az ipari termelés alapanyaga, helyet-
tesítheti a bányászattal kinyert alap-
anyagokat. A műanyag edény földgáz 
illetve kőolaj alapú, ami egyrészt drá-
ga, másrészt egyszer el fog fogyni. Az 
üveg kvarcból kb. tízszer olyan drágán 
állítható elő, mint használt üvegből, a 
fémekre is ez a jellemző. A papír elő-
állításához erdőket kell kivágni, ami 
tisztítja a levegőt, szerves anyagot állít 
elő és megköti a port. Ezen felül nagy 
előnye a szelektív gyűjtésnek, hogy 
ezáltal kevesebb hulladék kerül a le-
rakóra, ami megnöveli ennek a drága 
beruházásnak az élettartamát, tovább 
használható a lerakó, vagyis később 
kell újat építeni.

A városban az erdőszőlői út mellett 
épült egy hulladékudvar. Ennek az a 
szerepe, hogy a háztartásokban már 
nem használható darabos hulladékot, 
a „lomot” lehessen itt elhelyezni. Gya-
korlatilag a lomtalanítást váltja fel. Ide 
a lakosok helyezhetik el a törött bútort, 
a használhatatlan kerékpárt, a rossz 
tévét, elektronikai hulladékot, fáradt 
olajat, használt akkut, stb. minden 
olyan használhatatlan anyagot, ami 
nem rakható bele a kukába. Tehát nem 
kell otthon esetleg egy éven át kerül-
getni, pakolgatni ezeket a hulladékká 
vált tárgyakat, amikor van ideje az in-
gatlantulajdonosnak, kiviheti a hulla-
dékudvarba a lomot. A hulladékudvar 
őrzött hely lesz, nyitvatartási idővel. A 
lomot ingyenesen lehet elhelyezni az 
ott dolgozó személyzet irányításával.

Épült Erdőszőlőben egy hulladék át-
rakó állomás is. A szállítási költségek 
csökkentése érdekében az Unió csak 30 
km távolságig engedi gyűjtőkocsiban 
szállítani a lakossági hulladékot. Ezt 
meghaladó távolság esetén előírás a 
hulladék átrakó állomás működtetése. 
Itt a kukásautó egy konténerbe üríti a 
hulladékot, amiben ez tömörítve lesz, 
és ez a tömörített anyag egy nagy, spe-
ciális kamionhoz hasonló tartályban 
fog a ceglédi lerakóra kerülni.

A zöldhulladék is be lesz gyűjtve, 
aminek az a célja, hogy egy központi 
komposztáló telepen a mezőgazdaság 
számára hasznos komposztot készítse-
nek belőle.

A rendszer működéséhez elengedhe-
tetlen a lakossági hulladékgyűjtő edé-
nyek beszerzése. Sajnos a projekt nem 
tartalmazza ezeknek a beszerzését, így 
azt az ingatlan tulajdonosoknak kell 
megvásárolniuk. Az olcsóbb beszerzés 
érdekében gyártóktól és forgalmazók-
tól kértünk ajánlatokat. A beszerzésről 
még nem született döntés.

A környezet védelme nincs ingyen, 
az új rendszer magasabb hulladékszál-
lítási díjat is fog jelenteni. De ez csak 
azért van, mert az eddigi „szemétlera-
kás” a környezetszennyező volta miatt 
nem igényelt nagy költséget. A rekulti-
vációs díjban bizony utólag ezt is meg 
kell fizetni és a továbbiakban nem foly-
tatható ez a gyakorlat.

Tomanovics László

határozatok
Nagykáta Város Önkormányzata �007. 
június �8-án megtartott rendkívüli zárt 
ülésén a következő határozatot hozta:
138/2007. (VI.28.) számú Képviselő-
testületi   h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata 
képviselő-testülete 5 évre – 2007. au-
gusztus 16-tól 2012. augusztus 15-ig 
megbízza Dér Attilát a nagykátai Ipari 
Szakközépiskola és Szakiskola igazga-
tói feladatainak ellátásával. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata �007. 
július 17-én megtartott rendkívüli ülé-
sén a következő döntéseket hozta:
162/1/2007. (VII.17.) képviselő-testü-
leti   h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete Szécsiné Fazekas 
Mártát kinevezi a Gondozási Központ 
vezetőjévé 5 éves időtartamra 2007. 
szeptember 3-tól 2012. augusztus 31-ig. 

180/2007. (VII.17.) képviselő-testületi   
h a t á r o z a t
Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete 2007. július 17-ei 
időponttal megszüntette Radics Imre 
Szociális és Egészségügyi Bizottsági 
tagságát, mivel nem vett részt a bizott-
sági üléseken, veszélyeztetve ezzel a bi-
zottság határozatképességét, munkáját.

181/2007. (VII.17.) képviselő-testületi   
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Kép-
viselő-testülete 2007. július 18-ai hatál-
lyal megválasztotta Agonács Lászlóné 
képviselőt a Szociális és Egészségügyi 
Bizottság tagjává.

182/2007. (VII.17.) képviselő-testületi   
h a t á r o z a t

Nagykáta Város Önkormányzata Kép-
viselő-testülete tudomásul vette Botka 
Sándor lemondását a Közbeszerzési 
Bírálóbizottsági tagságáról és helyette 
megválasztotta Marton István képvise-
lőt a Közbeszerzési Bizottság tagjának.

96/2007. (V.29)  képviselő-testületi    
h a t á r o z a t

Juhász Kálmán ügyvezetői megbízását 
(Káta-Hidro Kft. – vízmű) 5 éves idő-
tartamra, 2012. június 30-ig meghos-
szabbította.

a képviselő-testületi ülésekről készült 
jegyzőkönyvek a Radnóti Miklós Városi 
Könyvtárban és Nagykáta város honlap-
ján (www.nagykata.hu) elérhetők.

tájékoztató a korszerű 
hulladékgazdálkodási rendszerről
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Még javában dúlt az első világhá-
ború – akkor még nem számozták 
csak nagy háborúnak nevezték – mi-
kor már rendelet született arról, hogy 
a harctereken elesett hős katonáknak 
minden településen emléket állíttas-
sanak. Magyar falvakban, városokban 
katona szobrok, harci jelenetek, bronz 
domborművek emlékeztetnek azokra 
az ismert és ismeretlen hősökre, akik 
életüket áldozták az I. és II. Világhábo-
rúban.

Nagykátán 1934-ben avatták a Hon-
véd Emlékművet – József főherceg je-
lenlétében – mely a nagykátai születésű 
Sződi Szilárd, korának neves szobrász-
művésze alkotott. 

A nagy háború után alig telt el húsz 
esztendő, s máris egymásnak feszült a 
föld két különböző pólusa és döntötte 
ismét porba a fél világot, Magyaror-
szágtól is sokszázezer áldozatot köve-
telve. 

A kommunista uralom alatt csak 
titokban kerülhetett gyertyaszál az 
első világháborús emlékmű talpazatá-
ra. A második világháborúban elesett 
apáról, nagyapáról csak szűk családi, 
baráti körben eshetett szó. Ezekben az 
években a hivatalos Nagykáta, „elfe-
lejtette” polgárainak azt a részét mely 
parancsra fegyvert fogott és valahol 
beleégett a világháború tüzébe. A II. 
világháború emlékművét 1993. októ-
ber 31-én avatták városunkban, negy-
vennyolc évvel a nagy pusztítás után. 
A FIDESZ kormányzás alatt törvényt 
hoztak, így 2001 óta újból állami ün-
nep a hősök napja. 

A háború utáni első hősök napját a 
Hagyományőrző Tüzércsapat szervez-
te és tartotta 2001-ben, és azóta is min-

a hősök NaPja NagykátáN

den évben megemlékezik a két világhá-
ború nagykátai hőseiről. 

Az idén június 3-án vasárnap volt 
az emléknap. A tüzérek hívására eljöt-
tek a váci, a jászfényszarui huszárok, a 
dabasi és a tápióbicskei tüzérek. Auszt-
riából Innsbruck városából pedig a 
Császárvadász katonai hagyományőr-
zők jöttek el tisztelegni a magyar hős 
bajtársak emléke előtt. Az idén először 
– de a jelzés szerint nem utoljára – eljött 
a Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egye-
tem népes küldöttsége, Dr Piószeghi 
János vezérőrnagy vezetésével. Jelentős 
létszámmal megjelentek az ifj tüzérek 
és a Tápiómente együttes díszbe öltö-
zött lányai. 

Az emléknap szentmisével kezdő-
dött mind a római katolikus, mind 
a református  templomban a katonai 
hagyományőrzők részvételével, majd 
a megemlékezések az emlékműveknél 
folytatódtak. Az I. világháborús em-
lékműnél Horváth Lajos a Hadisírgon-

dozó Iroda vezetője mondott emlék-
beszédet. Az azt követő gyönyörű vers 
után (Vancsik Dóra) egyházi áldások 
következtek, majd a hősök neveinek 
felolvasásakor fehér szegfűk kerültek 
az emlékművek talapzatára a fehér 
ruhába öltözött Tápiómentés lányok 
jóvoltából. A tisztelgő utókor a koszo-
rúkat ágyúdörgések közepette helyezte 
el a bronzkatonás emlékműhöz. 

A második világégés emlékművénél 
Babúcs Zoltán mondott emlékbeszé-
det. Horváth Lászlóné (Nemes Mária) 
korabeli dalt adott elő, mely könyörög a 
hadifoglyok hazavezérléséért. Buronyi 
János megrendítő verset szavalt és az 
egyházi áldások után itt is koszorúk 
kerültek díszlövések kíséretében s a 
lélekharang szomorú hangjától övezve 
az emlékműre. 

Ezt a szép ünnepséget kitüntette jelen-
létével Kocsi János Nagykáta, és Blahúz 
László Tápióbicske polgármestere. 

Kedves színfolt volt a hősök nap-
ja befejezése után, hogy Basa László, 
Jeszenszki Szabolcs, és Káplár Béla ha-
gyományőrző főhadnagyokat érdeme-
ik elismeréseképpen századossá lép-
tették elő. Az előléptetéshez a jelenlévő 
polgármesterek elsőként gratuláltak. 

A nap méltó zárásaképpen délután 
öt órakor a római katolikus templom-
ban, a Tungsram Kodály Zoltán Fér-
fikórusa felejthetetlen koncertet adott 
hőseink tiszteletére. 

dr. Pap Terézia
alpolgármester
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2006. november 2-án nagykátai 
vállalkozók egy baráti köre kezdemé-
nyezésére megalakítottuk a Nagykátai 
Vállalkozók Klubját. Az indulás idő-
pontjában egy harmincfős vállal-
kozói kör egyetértett azzal, hogy itt 
Nagykátán legyen egy alulról jövő 
kezdeményezés, melyben a helyi vál-
lalkozók megismerhetik egymás te-
vékenységét, aktuális problémáikra 
megoldásokat találhatnak. Tény, hogy 
ha valamit több ember akar, azt meg is 
tudja valósítani, el is tudja érni. -Egy 
fecske nem csinál nyarat, de sokszor 
szükség van arra, hogy egy „fecske” 
gondolatát, ötletét egy közösség átve-
gye, és megvalósítsa. 

A megvalósításhoz kell a közösség 
ereje. A Vállalkozók Klubja semmi mást 
nem akar, csak azt, hogy a vállalkozók 
közössége, egyéb elkötelezettségeitől és 
beállítottságától függetlenül, egymást 
segítő baráti kör legyen. Célunk olyan 
közösség létrehozása, amely kapcsola-
tot tart az Önkormányzattal és a helyi 
társadalmi szervekkel, részt vesz a tár-
sadalmi események megszervezésében.

Címlistát készítettünk, hogy minél 
több vállalkozást elérhessünk az elkép-
zelésünkkel. Akihez még nem jutott el 
a megkeresésünk és összejövetelünkre 
szívesen venné a meghívást, az küldjön 
egy SMS-t a 06-30/998-9683 telefon-
számra, megjelölve elérhetőségét /te-
lefonszám vagy e-mail cím/, amelyre 
visszajelezhetünk a következő összejö-
vetelünk időpontjáról és helyszínéről.

Néhány hónapja működő klubunk 
már öt alkalommal tartott rendezvényt, 
volt, amelyiken közel száz vállalkozó 
vett részt. Az érdeklődők száma igazol-
ta a kezdeményezés jogosultságát. Min-
den esetben nagyon jó hangulatban telt 
az összejövetel, megbeszéltük a klub, a 
város, az ország eseményeit, néha akár 
parázs viták közepette is. 

Rövid működésünk ellenére már 
komoly sikerről is beszámolhatunk a 
városi majális megrendezését illetően. 
Az Önkormányzattal összefogva, a he-
lyi vállalkozók adományaiból sikerült 
olyan színvonalas műsort szervezni, 
amely minden jelenlévő vendég elis-
merését elnyerte.

A legutóbbi 2007. július 5-én a Mű-
velődési Házban mintegy nyolcvan 

vállalkozó részvételével megtartott 
összejövetelünkről szeretnénk egy kis 
ízelítőt adni.

A rendezvény fő témája, mint azt 
előre jeleztük a város rendezési tervé-
nek módosítása. Az est vendégei voltak 
Kocsi János polgármester és a város fő-
építésze Rada István. Mindketten örül-
tek a kezdeményezésnek, és támogatá-
sukról biztosították a jelenlévőket. 

Elsőként a polgármester és a főépítész 
városközpontot és az ipari területeket 
érintő változásokról tartott tájékozta-
tót. A kivetítőn szemléltetett bemutató 
elindította a jelenlévők kérdésözönét. 
Az értékes hozzászólások színesítették 
a témát, természetesen minden kérdés 
megválaszolásra került. 

Második napirendi pontban Agócs 
Pál tanácsnok tájékoztatott a strand 
környezetéről készült vállalkozókat 
érintő tervekről, ösztönözve a beruhá-
zás lehetőségére!

Harmadik napirendi pontként a 
szennyvízberuházás műszaki ellenőr-
zésével nemrég megbízott Kovács Já-
nos, az Építőipari Szövetkezet elnöke 
tartott rövid értékelést a beruházás I. 
üteménél tapasztalt hiányosságokról. 
Természetesen az érdekes hozzászólá-
sok, kérdések itt sem maradtak el. 

Ezután Tóth István jóvoltából tálalt 
finom vacsora mellett az asztaloknál 
folytatódtak tovább a beszélgetések. 
Kis csoportokba verődve, különböző, 
izgalmasabbnál izgalmasabb témakö-
rökben fogalmazódtak meg kérdések, 
megválaszolván egymásnak, vagy az 
illetékest kérdezve próbáltunk közös 
véleményre jutni. 

A 23.00 óráig tartó beszélgetés vé-
gén megegyeztünk abban, hogy szep-
temberben ismét találkozunk, termé-
szetesen addig is tartjuk a kapcsolatot, 
cseréljük az információt, készülünk 
kérdésekkel, ötletekkel a városvezetők 
és leendő vendégeink felé.

Minden vállalkozót szeretettel vá-
runk rendezvényeinkre:  

Kovács János
Marton István

Szabó János

drágul az 
élelmiszer

Az idén a szokásosnál jóval ke-
vesebb kalászos gabona, valamint 
zöldség és gyümölcs termett az 
országban. A jelentősebb élelmi-
szeripari ágazatok áremelésre ké-
szülnek a következő hetekben. A 
fő ok a szokásosnál jóval kevesebb 
idei búzatermés, ami a tavalyi 4,5 
tonnás átlag helyett 3,5 tonna lesz. 
A sütőiparban 10%-os áremelésről 
beszélnek és arról, hogy a fehér ke-
nyér kilója 240-250 Ft-ba kerülhet 
majd.

A takarmányként használt ku-
korica áremelkedése miatt 20-
30%-al drágulhatnak a közeljövő-
ben a húsfélék. Ezzel ellentétben 
a vágósertés és hízómarha felvá-
sárlási ára a mélyponton van 195-
260 Ft/kg. A baromfi ágazatban 
6-8%-al szeretnének többet kapni 
termékeikért, s baromfi termék-
tanács arra számít, hogy a tojás 
ára is a jelenlegi duplájára, 40-50 
Ft-ra emelkedhet hamarosan. A 
tejfeldolgozók szerint 180-200 Ft-
ot is fizethetünk 1l tartós dobozos 
tejért, ugyanakkor 50Ft/l egység-
áron veszik át a tejet. 

A szokatlanul erős májusi fa-
gyok következtében egyes alma, 
meggy, dió ültetvények 100%-os 
fagykárt szenvedtek Veszélyben az 
agrárium, az aszály miatt a meg-
szokott gabona mennyiség töredé-
ke termett és csökkentek a támo-
gatások. Szakmai szervezetek által 
felmért területeken a fagy okozta 
károk összege csak a gyümölcsö-
sök esetében meghaladja a 45 mil-
liárd Ft-ot a tavaszi- nyári aszállyal 
együtt a 100 milliárd Ft-ot is. 

A gazdálkodók egész télen dol-
goztak a jó termés érdekében, 
ám virágzás idején bekövetkezett 
fagyok miatt bevétel nélkül ma-
radtak. A gazdatüntetések ered-
ményeként a fagy-és aszálykárok 
esetében a szakminiszter minimá-
lis kárenyhítést ígér, de ennek a tel-
jesítését ki kell várni.

Czakó György

Nagy az érdeklődés a vállalkozók 
klubjának összejöveteleire!
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2007. január 1-tõl 2007. június 30-ig 
kötött házasságok:

2007. január 20.  
Pozsonyi Norbert – Petró Alexandra

2007. február 9.  
Sári Zsolt – Lengyel Mihályné  
sz.: Csík Ilona)

2007. február 14.  
Bodócs Tamás – Barna Pál Jánosné  
(sz.: Banya Anna)

2007. március 30.  
Rafael Mátyás – Rafael Hajnalka

2007. április 28.  
Bundik Szilveszter – Gödöllei Gabriella

2007. április 28.  
Szõllõsi László – Czibulka Éva Júlia

2007. április 28.  
Rafael Tamás – Kiss Mária

2007. május 5.  
Horváth György – Szaka Mariann

2007. május 11.  
Fejõs Tamás – Pusztai Klára Gizella

2007. május 19.  
Vass József – Ulrich Angéla

2007. május 19.  
Pap Róbert- Pécsi  Margit

2007. május 26.  
Varga István Tibor – Patócs Tímea

12007. május 26.  
Blaskó Róbert – Kocsi Mónika

2007. május 26.  
Nagy Attila – Kispál Beáta

2007. június 2.  
Gazsi Arnold – Horváth Csilla

12007. június 2.  
Máté Márk – Fityus Lilla Adrienn

2007. június 9.  
Potrogya Ervin – Gulyás Szilvia

2007.június 16.  
Fodor Tamás – Szilveszter Lídia

2007. június 30.  
Bukor László – Czenky Ágnes

XXXXIIVV..
’’KKÁÁTTAAII

TTÁÁNNCCTTAALLÁÁLLKKOOZZÓÓ
2007. augusztus 16-22. 

RRÉÉSSZZTTVVEEVVŐŐKK::
II  GGIIUULLLLAARRII  --  MMiinnttuurrnnoo  --  OOllaasszzoorrsszzáágg,,  TTRREEOOEETTLLIIKKAA  FFOOLLKK  GGRROOUUPP  ––  BBuurrggaass  ––  BBuullggáárriiaa,,  

SSAADDEECCZZOOKKII  EEGGYYÜÜTTTTEESS  ––  NNoovvii  SSaacchh  ––  LLeennggyyeelloorrsszzáágg,,  PPAALLOO  EEggyyüütttteess  --  HHeellssiinnkkii  --  FFiinnnnoorrsszzáágg,,
TTÁÁPPIIÓÓMMEENNTTEE  TTÁÁNNCCEEGGYYÜÜTTTTEESS  --  NNaaggyykkááttaa,,  CCIITTUURRAA  TTÁÁNNCCEEGGYYÜÜTTTTEESS  --  NNaaggyykkááttaa,,

OOFFEELLLLAA  SSÁÁNNDDOORR  HHAAGGYYOOMMÁÁNNYYŐŐRRZZŐŐ  EEGGYYÜÜTTTTEESS  --  TTááppiióósszzeeccssőő,,
KKÓÓKKAA  NNÉÉPPTTÁÁNNCCEEGGYYÜÜTTTTEESS  --  KKóókkaa,,  KKAATTIICCAA  NNYYUUGGDDÍÍJJAASS  KKLLUUBB  --  NNaaggyykkááttaa  

PROGRAMOK NAGYKÁTÁN:
22000077..  aauugguusszzttuuss  1177--éénn,,  ppéénntteekkeenn  1199  óórraa,,  MMűűvveellőőddééssii  KKöözzppoonntt  

BBeellééppőő::  880000  FFtt..  
JJeeggyyeekk  eellőővvéétteellbbeenn  kkaapphhaattóókk  aa  MMűűvveellőőddééssii  KKöözzppoonnttbbaann..  

VV  ÁÁ  RR  OO  SS  II      ÜÜ  NN  NN  EE  PP  SS  ÉÉ  GG
AA  SSZZEENNTT  GGYYÖÖRRGGYY  PPAARRKKBBAANN

22000077..  aauugguusszzttuuss  2200..  hhééttffőő
           1430 óra menetfelvonulás (Gimnáziumtól a Szent György Parkig) 
 1500 óra ünnepi köszöntőt mond: dr. Pap Terézia alpolgármester
           1515 óra résztvevő együttesek műsora a Szent György Parkban 
 2000 óra utcabál (a Piac területén) 
 2200 óra tűzijáték

A tánctalálkozó keretében a résztvevő együttesek fellépnek:
ÚJSZILVÁSON  augusztus  18.,    17.30 óra 

                    PÁNDON         augusztus  19.,    19 óra 
                     TÁPIÓBICSKÉN          augusztus  20.,    18.30 óra 

                   KÓKÁN               augusztus  20.,    19 óra
BBaarrttóókk  BBééllaa  MMűűvveellőőddééssii  KKöözzppoonntt NNaaggyykkááttaa  VVáárrooss  ÖÖnnkkoorrmmáánnyyzzaattaa                                  

FŐ TÁMOGATÓK:

,          HUNGARY KFT. NAGYKÁTA,

ÉLELMISZERÜZLET- NAGYKÁTA, LOVASPARK–TÁPIÓSZENTMÁRTON,

OTP ÉS KERESKEDELMI BANK RT., TAKARÉKSZÖVETKEZET - NAGYKÁTA 
AA  rreennddeezzvvéénnyy  ttáámmooggaattóóii::

Agonács Lászlóné, Akció-Kereskedés  -Nagykáta, Botka Sándor, Csikós Pál, Csikós Pálné, DAN Kft., Fakó Kft. – Nagykáta, Farkas Bt. – Gyógyszertár 
(Nagykáta), Fejős Pál - hentes, Feke-te Sas Vendéglő (Nagykáta), Fodorné Patócs Zsuzsanna, Galéria Nyomtatvány, Guszti -tanya, Horgos László és neje, 
Horváth László, Horváth Lászlóné, Horváth Pál, Italház -Egri Zsolt, KALÁSZ Nagykátai szervezete, Katica Nyugdíjas Klub, Katolikus Plébánia Hivatal, 
Kálmán – Sütöde (Nagykáta), Kármán Tibor, KÁTA Építőipari Szövetkezet, Káta-Hidro Kft. és a Strand, Káta Ker. Kft. -Magoss György, Kerekesné Taska 
Katalin, Kincsem Pince – Tápiószentmárton, Koncz Gábor, Korpusz Taberna Kereskedelmi Kft., Kovács István, Kun Pál és neje,  Lőrincz Zsóka, Magó János, 
Mészárosné Molnár Ágnes, MINI ABC – Nagykáta, Moltelecom Benzinkút, MTT Monortelefon Társaság, Nagykáta és Vidéke ÁFÉSZ, OKTÁV Üzletlánc,
Pintácsi Sándor és neje, Pottok - zöldséges,  Rendőrség, Répás Istvánné, dr. Saliba Gebrail és neje, Sarki-Diszkont, Szabó János, Szilágyi István, Szilágyi 
János, Tápiómente Alapítvány, TME Szülők Tanácsa, Szalkainé /Pöntyinéni/, Tóth István, Tóth István-Szentmártonkáta, Tűzoltóság, Tóth János, 
Városgazdálkodási szervezet, Vetor György – polgárőrök, Vonnák Trans, és mindazok, akik támogató jegyet  vásároltak.  

2007. augusztus 5-én, életének 87., pap-
ságának 65. évében visszatért Teremtőjé-
hez Szomolányi Miklós. Született 1920. 
szeptember 20-án Szentliszlón. Pappá 
szentelték Vácott, 1943. június 20-án. Hit-
oktató Üllőn 1943-1946., Kecskemét- Fő-
plébánián 1946-1949., Szentes-Belváros-
ban 1949-1952. Plébános Szabadszálláson 
1952-1954., Szegváron 1955-1961., Nagy-
kőrösön 1961-1969, Nagykátán 1969-1998, 
nyugállományban 1998-tól. Kerületi espe-
res 1970-1993., 1978 tb. kanonok, főesperes 
1993-1998. A kanonok úr köztiszteletben 
álló személy, városunk díszpolgára volt 

1993 óta. Sokszor végezte egyedül 2-3 em-
ber munkáját, miközben egészségi állapota 
miatt maga is kíméletre szorult volna. De-
rűjét az Istenre találása, ennek állandósága 
rendíthetetlensége adta. 

Szelíd volt és alázatos, bölcsessége, mű-
veltsége, humanitárius szellemisége ala-
pozta meg okos és szép gondolatait, taná-
csait. Szolgálatában hűséges pap, híveinek 
mindenkori támasza, jó pásztora volt. Szí-
vesen foglalkozott a gyermekekkel és az if-
júsággal is, különös gondossággal a hittan 
órákon résztvevőkkel, továbbá a minist-
ránsokkal. Az igazság érdekében olykor 

búcsúzunk szomolányi Miklós kanonok úrtól, 
a város elhunyt díszpolgárától

– ha szükségesnek látta tudott keményen 
szólni, de ugyanígy gyakorolt önkritikát 
is, ha meggyőződött mások gondolatának 
helyesebb voltáról. Rövid, találó megjegy-
zései soha nem voltak bántóak. Egysze-
rűség, vidámság jellemezte kedves egyé-
niségét, önmagához viszont szigorú lelki 
pásztor volt. A templomnak és a plébáni-
ának gondos gazdája volt, az ott töltött 29 
év alatt a templomot kívül- belül renovál-
tatta, (külső festés, toronysisak teljes csere, 
toronyfejtés) valamint a plébánia építése is 
az Ő nevéhez fűződik. Életét Istentől neki 
ajándékozott hivatásként élte.

a Váci Egyházmegye gyászjelentése 
alapján: dr. Pap Terézia

alpolgármester
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Név Anyja neve Születés Cím

Molnár Dominik Nagy Katalin 2007.01.02 Feszty Á. u. 36.

Fürstenfelder Márk Varga Andrea 2007.01.02 Erdőszőlő 33.

Váczi Dominik Péter Szalontai Marianna 2007.01.10 Virág köz 9.

Jónai Sándor Béla Remzső Éva 2007.01.15 Jászberényi u. 49.

Csikós Georgina Rafael Erzsébet 2007.01.18 József A. u. 63.

Fitos Tamás Farkas Emőke 2007.01.22 Fürst S. u. 29.

Bangó Vanessza Kalányos Zsanett 2007.01.23 Lovas u. 13.

Vígh Amanda Cintia Mészáros Csilla 2007.01.26 Körte u.17

Barna Laura Kármán Szilvia 2007.01.28 Szabolcs u. 3.

Palkó Viktória Deli Andrea 2007.01.30 Gyóni G. u. 1.

Maka Zsolt Patrik Maka Anikó 2007.01.30 Lovas u.6.

Molnár Máté Rádóczi Szilvia 2007.01.31 Kisfaludy u.18.

Darázs Péter Negyedi Orsolya 2007.01.31 Ond u. 31.

Benedek Lili Anna Trangucz Tímea 
Zsuzs. 2007.02.01 Faiskola u. 3.

Szabó Barnabás Jantik Andre 2007.02.04 Ond u. 1.

Balogh Dorina Flóra Kasza Andrea 2007.02.04 Dobó u. 18.

Kocsis Dominik Kocsis Erika 2007.02.05 Vasút u.12.

Juhász Nadin Anna Koncz Erzsébet 2007.02.08 Görgey u. 7.

Zombori Nóra Rácz Krisztina 2007.02.18 Alsóegreskáta 39.

Asztalos Péter Patrik Pucz Hajnalka 2007.02.21 Kázmér u. 49.

Urbán Dávid Sándor Farkas Mónika 2007.02.23 Feszty Á. u. 1

Nagy Márton Kármán Ágota 2007.02.23 Raáb M.u. 1/c

Gazsi Miklós Nagy Mária 2007.02.23 István király u.63.

Majoros Nikolett 
Alexandra Farkas Szilvia 2007.02.26 Erdőszőlő 99.

Pércsi Dominik Szatai Andrea 2007.02.28 Kövidinka u. 22.

Jakab Zoltán Kátai Alexandra 2007.02.28 Hunyadi u.3.

Farkas Emma Nagy Nikoletta 2007.03.05 Jászberényi u. 
69/a

Farkas Emma Nagy Nikoletta 2007.03.07 Jászberényi u. 
69/a

Komáromi Ferenc Varga Ildikó 2007.03.10 Irányi D. u.8.

Sári Zsolt Csik Ilona 2007.03.13 Linda u. 9.

Bátori Lilianna Palkó Andre 2007.03.14 Jászberényi u. 60

Rafael Rokkó Anton Rafael Mónika 2007.03.18 Linda u.56

Szabó Klaudia Németh Ildikó 2007.03.19 Temető u. 2 C 3/11

Turóczi Dóra Lódi Edit 2007.03.20 Hosszú u.34.

Rafael Ádám Kiss Mária 2007.03.29 Csokonai u. 8.

Rafael Richárd Kecskés Anita 2007.03.30 Kölcsey  F. u. 8.

Mátai György József Fegyverneki 
Aranka Anna 2007.03.30 Linda u. 70.

aNyaköNyvi híreiNk
született gyerMekeiNk

Név Anyja neve Születés Cím

Koncz Mária Rita Fejér Rita 2007.04.03 István király u.47

Darnyik Zoltán Budai Éva 2007.04.12 Perczel M. u. 17.

Máté Márk Fityus Lilla Adrien 2007.04.20 Körte u. 50

Debreceni Csenge Sztojka Zsuzsanna 2007.04.22 Mária u.38.

Sági-Kiss Mercédesz Fejős Anita 2007.04.24 Virág u. 42.

Lendvai Levente Szentgyörgyi Erika 2007.04.27 Nyár u. 3.

Balogh Dóra Bite Mária 2007.05.03 Leander u. 65

Horváth Panna Gergi Marianna 2007.05.04 Tass u.12.

Csikós Hajnalka Nina Brujmann Hajnalka 
Aranka 2007.05.05 Erzsébet u. 9.

Kusnyár Ármin Márk Kusnyár Kitti 
Katalin 2007.05.10 Erdőszőlő 67/b

Gulyás Dénes Pásztorka Melinda 2007.05.10 Zárda u. 9.

Szalkai Patrik Südi Edit 2007.05.11 Linda u. 38.

Juhos Bence Nagy Mónika 2007.05.13 Bartók B. u. 34.

Rafael Jázmin Tifani Rafael Karolina 2007.05.20 Körte u. 11

Hugyi Kristóf Szilva Ildikó 2007.05.23 József A. u. 59.

Brindzik Bianka Laczkó Anikó 2007.06.01 Ond u. 23.

Guth Krisztián Horváth Hajnalka 2007.06.02 Temető u. 2. 
b.lph. 3/12

Csengeri Petra Lengyel Krisztina 
Melinda 2007.06.05 Szilva u. 33.

Rafael Anett Vivien Gallai Piroska 2007.06.11 Csokonai u. 8.

Németh Szabina Németh Melinda 2007.06.14 Kétútköze 22.

Magoss Eszter Danyi Szilvia 2007.06.15 Árpád u. 1/a

Magoss Anna Danyi Szilvia 2007.06.16 Árpád u. 1/a

Csikós Menta Szabó Rita 2007.06.18 Kund u. 31.

Szalai Jácint Rafael Éva 2007.06.21 Hunyadi J. u.19

Horváth Cintia 
Andrea Banya Andrea 2007.06.23 Kétútköze 23.

Csejtei Péter Nagy Mariann 2007.06.26 Kund u. 2.

Fehér Alex Patrik Hegedűs Bernadett 2007.06.27 Jászberényi u. 40.

Lengyel Botond 
Boldizsár Szabó Erzsébet 2007.06.28 Rákóczi krt. 41.

Szöllősi Gergő Czibulka Éva Júlia 2007.06.28 Vásártér u. 35.

Lendvai Anna Illés Nikoletta 2007.06.28 József A. u. 43.

Sok boldogágot  
kívánunk!
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Név Elhalálozás Lakcím

Urbán György 2007.01.11 Arany János u. 11.

Turák Julianna Borbála 2007.01.12 Csalogány u. 8.

Tóth Józsefné 2007.01.13 Erzsébet u. 3/a

Nagy Józsefné 2007.01.14 Botond u. 1.

Molnár Menyhértné 2007.01.14 Ady E. u. 18.

Kocsi Gyuláné 2007.01.14 Tüzelő u. 19.

Csikós Gábor 2007.01.16 Deák Ferenc u. 18.

Vezsenyi  Sándor György 2007.01.16 Liszt F. u. 27.

Gyenes Józsefné 2007.01.16 Ságvári E . u. 1.

Lótos István 2007.01.19 Tavasz u.18.

Balog László 2007.01.22 Görgey u. 30.

Czakó István 2007.01.25 Tüzelő u.3.  

Kisnémeth Vendelné 2007.01.30 Hunyadi J. u. 27.

Gulyás Józsefné 2007.01.31 Petőfi S. u. 3.

Koch György 2007.02.01 Akácfa u. 13.

Lendvai Gábor 2007.02.03 Batthyány u.8.

Lőrincz László 2007.02.04 Tüzelő u. 38.

Prepok Istvánné 2007.02.08 Fuvaros u. 15.

Szabó Ferenc 2007.02.09 Hajnal köz 1.

Hegedűs Imre 2007.02.09 Dózsa Gy. u. 19/a

Farsang Tibor 2007.02.10 Sport u. 12.

Vámos Józsefné 2007.02.11 Dózsa Gy. u.4/d 

Molnár Józsefné 2007.02.12 Tavasz u.4.

Juhász Andrásné 2007.02.12 Csalogány u. 5.

Kasza Istvánné 2007.02.12 Jászberényi u. 30.

Rafael György 2007.02.22 Kövidinka u.74

Farkas Elemérné 2007.02.22 Lovas u. 21.

Kármán László 2007.02.27 Árpád u. 16.

Mák Béláné 2007.03.05 Ősz u. 4.

Böjti Mártonné 2007.03.14 Tavasz u.12.

Peczán Mátyásné 2007.03.15 Víg u. 70.

Gergely István 2007.03.21 Bem József u. 4.

Fogler Gyula Albertné 2007.03.26 Arany J. u. 8.

Lőrincz Istvánné 2007.03.27 Mátyás király u. 25.

Juhász József 2007.03.27 Alpári Gy. u. 1.

Hangya András 2007.03.28 Liszt F. u. 1

Wolf Lászlóné 2007.03.29 Jókai u.5.

Tari Istvánné 2007.03.30 Damjanich u. 22.

Ferencsik István 2007.03.31 Vörösmarty u. 45/a

Horváth Istvánné 2007.04.01 Szőlő u. 1.

Ráfael Pál 2007.04.01 István király u. 172

Gócsa József 2007.04.03 Mező I. u. 14/a

Gulyás Sándorné 2007.04.05 Víg u. 8.

aNyaköNyvi híreiNk
elhalálozott PolgáraiNk

Név Elhalálozás Lakcím

Ördögh László 2007.04.13 Dózsa Gy. u. 4/b

Tóth Istvánné 2007.04.14 Vásártér u. 11.

Lázár János 2007.04.14 Ady E. u. 70.

Czakó Gábor 2007.04.14 Felsőfeketeerdő 4.

Pozsonyi Anikó 2007.04.16 Dobó u. 8.

Szűcs Lászlóné 2007.04.22 István király u. 40

Kocsi Sándor Józsefné 2007.04.30 Kölcsey F. u. 2/a

Kozmáné Gyüre Julianna 2007.04.30 Vágóhíd u. 39.

Kádas Istvánné 2007.04.30 Munkácsy M. u. 19.

Urbán Lászlóné 2007.05.01 Széchenyi u. 19.

Novák János 2007.05.01 Szabolcs u. 3.

Molnár Sándor 2007.05.02 Gólya u. 32.

Horváth József 2007.05.02 Lehel u. 1.

Szekeres Pál 2007.05.03 Damjanich u. 30.

Vastyák Tímea 2007.05.05 Kéményseprő u. 5. 
3.em. 10.

Gacs Attila 2007.05.07 Virág u. 45.

Darula Gáborné 2007.05.08 Fűzfa u. 6.

Lázár Ferencné 2007.05.10 Rákóczi körút 77.

Ivanics Jánosné 2007.05.10 Deék F. u 13.

Kis István 2007.05.14 Tölgyfa u. 17

Rafael Jázmin Tifani 2007.05.20 Körte u. 11.

Kotlár Józsefné 2007.05.22 Erdőszőlő 48.

Kékesi István Sándor 2007.05.25 Rákóczi krt.11.

Molnár Kálmánné 2007.05.30 Kund u. 16.

Gazda Sándor Endre 2007.05.31 Káthay M. u. 16.

Kispál Sándor 2007.06.02 Fűzfa u. 10

Varga Csaba 2007.06.03 Dózsa Gy. u. 21.

Nemes Sándor 2007.06.09 Tölgyfa u.10

Mag Béláné 2007.06.11 Dobó U. 11.

Filipcsei János 2007.06.12 Erdőszőlő 89.

Paksi László 2007.06.15 Alkotmány u. 11/b

Rafael János 2007.06.20 Körte u.11.

Urbán Pálné 2007.06.27 Bercsényi U. 41.

Tamasi Károly 2007.06.28 Erdőszőlő 10.

Kasza István 2007.06.30 Szegfű u.5.

Botka Károly 2007.06.30 Nefelejcs u. 12.

Fogadják  
résztvétünket!
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a város vezetése az Magyar Tudományos akadémia professzorraival

a thermál víz, melynek sótartalma az óceánokéval egyezik meg

2007. április 4-én ünnepeltük a vá-
ros napját, s ekkor emlékeztünk a di-
csőséges tavaszi hadjárat tápióbicskei 
és nagykátai eseményeire. Ez alka-
lomból köszönthettük Orbán Viktor 
miniszterelnök és pártelnök urat vá-
rosunkban. Példamutató módon elő-
ször történt meg az, hogy a két telepü-
lés önkormányzata együtt tervezte és 
szervezte meg ezt a szép ünnepséget. A 
városi megemlékezések után a két tele-
pülés határában a hadijáték, a csatajele-
net soha nem látott érdeklődő tömeget 
vonzott, kik a mostoha időjárással da-
colva végig várták annak befejezését.

Lévai Anikó az Alexandra Köny-
vesház honlapján első helyre került 
a Konyhaablakból című rendhagyó 
szakácskönyvével, melyet június 29-én 
igen részletesen bemutatott a könyvtár 
kiállító termében. A térségből idesereg-
lett emberek nemcsak, gasztronómiai 
érdekességet, hanem a család életében 
megtörtént érdekesebb eseményeket is 
meghallgatták, majd utána türelmesen 
várakoztak, a több mint 3 óra hosszán 
át tartó dedikálásra. Jelenleg már a 
könyv sokadik kiadását is megérte.

2007. augusztus 8-án Kocsi János 
polgármester meghívásának tettek ele-
get a Magyar Tudományos Akadémia 
tagjai. Dr. Nagy Béla a földtudomá-
nyok doktora, az MTA Földtudomá-
nyok osztályának tudományos titkára. 
dr. Szemes Imre a biológiai tudomá-
nyok kandidátusa, az MTA Biológiai 
osztályának tudományos titkára, akik 
az önkormányzat által megküldött 
anyagok alapján és az összeállított min-
taanyagok megtekintése és meghallga-
tása alapján megállapították, hogy a 
nagykátai termálvíz nem más, mint 
eltemetődött óceánvíz. Több oldott 
ásványi anyagot, (nátrium-kloridot, 
hidrogén-karbonátot, jódot, fluórt, 
stb.) tartalmaz, mely meghaladja a 
már ismertebb gyógyvizek hasonló 
adottságait. Ez a szenzációs hír segíthe-
ti a város vezetésének azon elképzelését, 
mely ezen adottságra épülve elősegítené 
a strandfürdő mellett meglévő önkor-
mányzati terület gyógyító, pihenő, szó-
rakoztató, rehabilitációs központtá tör-
ténő átalakítását. Szakértői vélemény, 
hogy a „Káta-Víz”  néven belyegyzésre 
került vizünk egyesíti a balfi, a hévízi, 
zalakarosi, bükki, hajdúszoboszlói, sár-
vári gyógyvizek kiválló hatását.

Kocsi János  
polgármester

Nagykáta neves vendégei az elmúlt időszakban

HÍRADÓ
2007. augusztus 15. - www.nagykata.hu

Nagykáta Város Önkormányzatának Lapja

Nagykátai Kiadja: Nagykáta Város Önkormányzata
Főszerkesztő: Kocsi János polgármester

szerkesztőség: 2760 Nagykáta, Dózsa György u. 2.
telefon: 29/641-100, Fax: 29/440-086

Honlap: www.nagykata.hu

HíradóNagykátai


